
Protokół sporządzony z VIII Sesji Rady Gminy w Bolesławcu ,która odbyła się w 

dniu 25 września 2019 r. w budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Bolesławcu 

ul. Wieluńska 2 sala sesyjna. 

Rozpoczęła się o godz.15:00 Zakończyła o godz.19:50 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

---------------------------------------------------------------------  

Przewodniczący Rady Gminy w Bolesławcu Pan Artur Dulski dokonał otwarcia 

VIII sesji Rady Gminy, powitał Radnych ,Wójta Gminy wraz z pracownikami 

Urzędu  , sołtysów oraz kandydatów na ławników Pana Andrzeja Świątka oraz 

Michała Zwierkowskiego. 

W oparciu o załączoną listę obecności stwierdził ,że obrady sesji są 

prawomocne. Dwóch radnych nieobecnych usprawiedliwionych  (Maciej 

Maciejewski i Radny Sylwester Dulski) 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

-----------------------------------------  

Przewodniczący Rady  zaproponował przyjęcie porządku jak w otrzymanej 

informacji o sesji z dołożeniem punktu k-  podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Statutu Gminy  oraz punktu l - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

VI/57/2019 Rady Gminy w Bolesławcu z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie gminy Bolesławiec oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Radca prawny Jerzy Dela informuje, że nadzór wojewody wniósł uwagi do tej 

uchwały  .Uchwała nie została uchylona ale nastąpi zmiana zapisu  §4 o treści: 

Zasady umieszczania tablic z aktualnym rozkładem jazdy oraz ich utrzymanie w 

należytym stanie technicznym określa umowa zwarta pomiędzy operatorem, a 

przewoźnikiem oraz skreśla się §5  w zmienianej uchwale. 

Przewodniczący Rady pyta kto jest za dołożeniem w/w punktów do porządku 

obrad. 

W drodze głosowania jednogłośnie wyrażono zgodę na przyjęcie dodatkowych 

punktów do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady pyta kto jest za proponowanym porządkiem obrad sesji 

wraz z prowadzonymi dwoma dodatkowymi punktami. 
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Radna Góral pyta czy możemy  wprowadzać te dwa projekty uchwał jeśli nie 

były na BIP. 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy odpowiada, że te uchwały są na BIP-ie jako 

dodatkowe materiały .Prosi o sprawdzenie. 

W drodze głosowania całość porządku sesji została przyjęta jednogłośnie. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

--------------------------------------------------  

Przewodniczący Rady pyta kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej 

sesji,który był wyłożony do wglądu i przesłany radnym drogą elektroniczną. 

W drodze głosowania protokół przyjęto jednogłośnie.  

4. Podjęcie uchwał: 

a/ w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach na ławników do 

sądów powszechnych 

----------------------------------------------------------------------------------------------------  

Przewodniczący Rady przystępuje do podjęcia przedmiotowej uchwały i 

prosi o opinie komisji.  

Pozytywna opinia komisji w załączeniu. 

Następnie czyta tytuł uchwały stwierdza kworum i zarządza głosowanie.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Kołodziej odczytuje z listy obecności 

kolejno z imienia i nazwiska Radnych Gminy ,a wyczytywany radny oddaje 

głos „za”, „przeciw” lub „wstrzymujący się” 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych . 

13 głosów „za”  0 „przeciw” 0  „wstrzymujących się” 

Przewodniczący Rady stwierdza, że uchwała została podjęta 13 głosami” za” 

0 „przeciw” 0 „wstrzymujących” 

 

 



                                                  -3- 

b/ w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023  

----------------------------------------------------------------------------  

Przewodniczący Rady prosi przewodniczącą Zespołu Opiniującego Panią 

Alinę Maślanka o przedstawienie opinii. Treść opinii w załączeniu do 

protokółu . 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przed przystąpieniem do wyboru 

ławników prosi o zaprezentowanie się kandydatów. 

Kandydat na ławnika Pan Świątek Andrzej zaprezentował swoją osobę , 

stwierdzając ,że interesuję się tymi zagadnieniami i chce być ławnikiem  w 

wydziale karnym poza tym  ma dużo wolnego czasu aby pełnić tę funkcję.  

Radna Góral pyta co zmotywowało Pana Swiątka do kandydowania na 

ławnika 

Pan Świątek odpowiada, że ma dużo wolnego czasu i chce tym się 

zajmować. 

Następnie Kandydat na ławnika Pan Zwierkowski Michał zaprezentował 

swoją osobę stwierdzając ,że praca którą wykonuje ma związek z pełnieniem 

funkcji ławnika  do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. 

Radna Góral również zapytała o motywację na kandydowanie. 

Pan Zwierkowski odpowiedział ,że praca którą wykonuje ma związek z 

kandydowania na ławnika i chce pomagać obywatelom 

Rana Aneta Kmiecik – Gwizdek pyta czy z zawodu Pan Zwierkowski jest 

pracownikiem socjalnym. 

Pan Zwierkowski odpowiada, że  nie jest. 

Po zaprezentowaniu się kandydatów i odczytaniu opinii Przewodniczący 

Rady przystępuje do wyboru Komisji Skrutacyjnej i prosi o zgłoszenie 3 

kandydatów 

Zgłoszono Pana Zuzka Bartłomieja, Góral Ilonę ,Olejnik-Janas .Wszyscy 

kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie . 

Przewodniczący Rady pyta kto jest za w/w składem  Komisji Skrutacyjnej 

W drodze głosowania skład komisji przyjęto jednogłośnie.  
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Następnie Przewodniczący Rady prosi Komisję Skrutacyjną o rozdanie kart 

do głosowania i przeprowadzenie wyborów na ławników. 

 Komisja przystępuje do przeprowadzenia głosowania tajnego rozdając karty 

do głosowania radnym .Po zagłosowaniu przez radnego i wrzuceniu kart do 

urny oddzielne i na każdego kandydata . 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę podczas której komisja 

ustaliła wynik głosowania i sporządziła protokół. 

Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Bartłomiej Zuzek 

odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania ,który stanowi załącznik 

do protokółu. 

Na podstawie którego kandydaci na ławników Pan Świątek Andrzej i Pan 

Zwierkowski Michał zostali wybrani na ławników do orzekania w Sądzie 

Rejonowym w Wieluniu na kadencję 2020-2023. 

Przewodniczący Rady podziękował  komisji za przeprowadzenie głosowania i 

stwierdził ,że nie będzie głosowania nad uchwałą  tylko wynik głosowania 

zadecydował o podjęciu uchwały i przystąpił do realizacji kolejnego punktu 

porządku sesji. 

 

c/ w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019 

--------------------------------------------------------------------  

Przewodniczący Rady przystępuje do podjęcia uchwały i prosi o opinie 

komisji. 

Pozytywne opinie komisji w załączeniu. 

Następnie otwiera dyskusję stwierdza kworum i zarządza głosowanie. 

  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Kołodziej odczytuje z listy obecności 

kolejno z imienia i nazwiska Radnych Gminy ,a wyczytywany radny oddaje 

głos „za”, „przeciw” lub „wstrzymujący się” 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych . 

13 głosów „za”  0 „przeciw” 0  „wstrzymujących się” 
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Przewodniczący Rady stwierdza, że uchwała została podjęta 13 głosami” za” 

0 „przeciw” 0 „wstrzymujących” 

 

d/ w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bolesławiec na 

lata 2019-2023 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------  

Przewodniczący przystępuje do podjęcia uchwały i prosi o opinie komisji. 

Pozytywne opinie komisji w załączeniu. 

Następnie otwiera dyskusję stwierdza kworum i zarządza głosowanie. 

  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Kołodziej odczytuje z listy obecności 

kolejno z imienia i nazwiska Radnych Gminy ,a wyczytywany radny oddaje głos 

„za”, „przeciw” lub „wstrzymujący się” 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych . 

13 głosów „za”  0 „przeciw” 0  „wstrzymujących się” 

Przewodniczący Rady stwierdza, że uchwała została podjęta 13 głosami” za” 

0 „przeciw” 0 „wstrzymujących” 

 

e/ w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 

-------------------------------------------------------------------------  

Przewodniczący Rady informuje, że ta uchwała była przedmiotem posiedzenia 

komisji i prosi o ich opinię. 

Pozytywna opinia komisji w załączeniu. 

Radca prawny Jerzy Dela informuje ,że projekt uchwały jest nowością .Jest to 

inicjatywa mieszkańców poparta 100 podpisami zgodnie z ustawą 100 

podpisów dotyczący gmin liczących do 5 000 mieszkańców. 

 



                                                          -6- 

Przewodniczący Rady  - Nie ma w uchwale ile osób popierających inicjatywę 

obywatelską. 

Radca prawny odpowiada, że to wynika z ustawy o samorządzie gminnym §2 

pkt.2b dlatego nie powtarzamy tego zapisu w uchwale. Radca prawny 

proponuje dopisać w uchwale w pkt 2 słowo „ proponowana”  przed data 

wydania aktu. 

Przewodniczący Rady pyta kto jest za dopisaniem proponowana data. 

W drodze głosowania jednogłośnie wyrażono zgodę na dopisanie słowa 

„proponowana „ przed datą wydania aktu . 

Przewodniczący przystępuje do podjęcia uchwały i prosi o opinie komisji. 

Pozytywne opinie komisji w załączeniu. 

Następnie otwiera dyskusję stwierdza kworum i zarządza głosowanie. 

  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Kołodziej Józef odczytuje z listy 

obecności kolejno z imienia i nazwiska Radnych Gminy ,a wyczytywany radny 

oddaje głos „za”, „przeciw” lub „wstrzymujący się” 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych . 

13 głosów „za”  0 „przeciw” 0  „wstrzymujących się” 

Przewodniczący Rady stwierdza, że uchwała została podjęta 13 głosami” za” 

0 „przeciw” 0 „wstrzymujących” 

f/ w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego ,za 

warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godzin doraźnych zastępstw dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

Przewodniczący Rady przystępuje do podjęcia uchwały i prosi o opinie komisji. 

Pozytywne opinie komisji w załączeniu. 
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Następnie otwiera dyskusję  

Sekretarz Gminy Pani Agata Maślaka informuje, że jest pozytywna opinia 

regulaminu związków zawodowych nauczycieli ZNP i Solidarności.  

Przewodniczący Rady stwierdza kworum i zarządza głosowanie. 

  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Kołodziej odczytuje z listy obecności 

kolejno z imienia i nazwiska Radnych Gminy ,a wyczytywany radny oddaje głos 

„za”, „przeciw” lub „wstrzymujący się” 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych . 

13 głosów „za”  0 „przeciw” 0  „wstrzymujących się” 

Przewodniczący Rady stwierdza, że uchwała została podjęta 13 głosami” za” 

0 „przeciw” 0 „wstrzymujących” 

g/ w sprawie objęcia przez gminę Bolesławiec udziałów współce Oświetlenie 

Uliczne i Drogowe Sp. Z o.o. w Kaliszu 

------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Przewodniczący Rady stwierdza, że uchwała była przedmiotem posiedzenia 

komisji stałych Rady w dniu 23 września br. W której uczestniczyli 

przedstawiciele Spółki Oświetleniowej w Kaliszu i prosi o opinie komisji  

Pozytywna opinia komisji w załączeniu do protokołu . 

Następnie otwiera dyskusję. 

Radna Góral informuje, że głosowała na posiedzeniu komisji przeciw. 

Wiceprzewodniczący Rady odpowiada, że zapisuje wynik głosowania każdego 

projektu uchwały na posiedzeniu komisji  i wynik głosowania jest zgodny z 

wynikiem podanym przez Przewodniczącą Komisji. 

Przewodniczący Rady wnosi aby Komisja Gospodarcza przeanalizowała stan 

oświetlenia w gminie przed rozpoczęciem inwestycji i ustaliła kolejność 

odcinków wykonania wymiany opraw. 
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Radny Pokora stwierdza, że komisja może tym się zająć ale   będzie problem, 

ponieważ podane dane nie mają nic ze stanem rzeczywistym to nad czym 

pracować pyta Radny. 

Radna Maślanka Alina pyta ile gmina płaci Energetyce za prąd,  a ile spółce . 

Skarbnik odpowiada, że rocznie około 300 000 złotych.  

Radna Maślanka Alina – Spółka Oświetlenie Uliczne  powiedziała, że będzie 60% 

oszczędności na wymianie oświetlenia , a to nie przekłada się na 60% naszej 

kwoty. Jak będzie mniejsza kwota za energię   to zwiększą kwotę za obsługę i 

wyjdziemy na zero. Spółka musi z czegoś żyć. 

Przewodniczący Rady- Dopiero po całej modernizacji będzie taka oszczędność . 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Józef Kołodziej – Z tego co  powiedziała Spółka 

Oświetleniowa na posiedzeniu komisji ,że sto tysięcy  złotych w uchwale jest 

przeznaczone na wykup udziałów w Spółce i za tą samą kwotę  można wykonać 

wymianę opraw. Pomniejszając o VAT,który jest po stronie Spółki .Jeśli w 

przetargu na wymianę opraw  w ofercie cena będzie niższa to gmina otrzyma 

dywidendę za którą  można coś zrobić. Wymianę opraw rozłożyć na 3 lata 

przeznaczając na to 100 000 złotych rocznie. W ten sposób 1/3 opraw będzie w 

gminie wymieniona. W dalszych latach wymiana obejmie całą gminę. Sama 

obsługa się nie zwiększy. Spółka nie ma własności .Nasze udziały są  własnością 

Spółki. 

Wiceprzewodniczący jeszcze raz podkreśla ,że uchwała dotyczy wykupu 

udziałów w spółce w wysokości 100 000 zł. Wiceprzewodniczący Rady uważa,że 

to dla gminy będzie korzystne. 

Komisja Gospodarcza ustali kolejność wymiany opraw w ten sam sposób co 

kolejność remontu dróg. Dzisiaj nie podejmujemy, które odcinki i w jakiej 

kolejności będą robione. Czekamy na opinię Komisji Gospodarczej stwierdza 

wiceprzewodniczący .Jeśli gmina wykupi udziały będzie kontynuacja wymiany 

opraw ale na terenie całej gminy na ile nas będzie stać. Nie zwiększymy  

kosztów Spółki. 

Radna Alina Maślanka-  Nie będą same korzyści bo wynagrodzenia nie są naszą 

korzyścią. Poza tym stajemy się współwłaścicielami spółki.  Radna pyta jakie są 

stawki za energię. 
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Sekretarz Gminy odpowiada, że Urząd Gminy w Bolesławcu wystąpił z pismem 

do Spółki Oświetleniowej w Kaliszu z  prośbą o precyzyjne przedstawienie 

stawek netto i brutto za 1 MWh dla taryf określonych w umowie ze spółką. 

Gmina otrzymała odpowiedz na złożone pismo ,które sekretarz odczytała i 

które stanowi załącznik do protokołu. 

Radna Cierkosz pyta czy wzięto pod uwagę, że sołectwo Chotynin, które 

fundusz sołecki przeznaczyło na wymianę  lamp  ledowych ,rezygnując z lamp 

solarowych będzie ujęte w kolejce. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kołodziej - Nie sugerował żadnego odcinka ani 

kolejności wymiany opraw. Oczekujemy tego  od Komisji Gospodarczej. 

Przewodniczący Rady Gminy  - My dajemy pozwolenie  wójtowi gminy aby tymi 

udziałami zarządzała ,a Komisja Gospodarcza pomogła w realizacji. 

Radna Góral - Wykupujemy za 100 000 zł udziały a  nie ma audytu 

energetycznego ,wyliczeń, propozycji wymiany  ,wariantów ani rentowności 

inwestycji. Taka sytuacja nie jest akceptowalna  .  

Wójt - Jeśli nie podejmiemy żadnych decyzji to rachunki będą jeszcze większe 

za energię i gmina nie będzie wypłacalna .Spółka oświetleniowa ma dużo zleceń 

dlatego nie wykonała  szczegółowego kosztorysu. 

Radna Góral - Oświetlenie należy wymieniać i  modernizować ale nie  ma 

audytu oświetleniowego .Dużo niewiadomych poza tym można przystąpić do 

programu SOWA i skorzystać z dofinansowania. 

Wójt odpowiada, że Program SOWA nie jest do realizacji   w naszej gminie. 

Żeby przystąpić do tego programu przez ostatni rok nie może być wyłączane 

oświetlenie uliczne.  

Przewodniczący Rady – Jak nie wydamy na modernizację oświetlenia to będą 

większe rachunki za energię .Nie możemy  występować o środki unijne nawet z 

programu SOWA o czym mówiła Radna Góral  bo nie mamy przywróconego 

oświetlenia ulicznego co było omawiane na posiedzeniu komisji.  

Przewodniczący Rady nie wie dlaczego Radna Góral mówi o programie Sowa 

skoro Spółka Oświetleniowa w Kaliszu wyjaśniła na posiedzeniu komisji 

dlaczego nasza gmina nie może przystąpić do tego programu. Tylko Ostrów i 

Kalisz skorzystał z programu Sowa. 
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To jest początek spółka do końca nie jest przygotowana . Musimy pomóż 

Komisji Gospodarczej i Pani wójt w realizacji tego zadania. Pozostaje  kwestia 

dokładnego wyliczenia. 

Sołtys ze Żdżar – Jak Komisja będzie analizowała wymianę lamp to porozumieć 

się ze sołtysami. Sołtysi mają wiedzę, które lamy nie świecą. Gdzie jest 

potrzeba. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Pan Zuzek Bartłomiej stwierdza aby 

najpierw wykupić udziały i dopiero komisja tym się zajmie. 

Przewodniczący Rady zamyka dyskusję i przystępuje do głosowania. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Kołodziej odczytuje z listy obecności 

kolejno z imienia i nazwiska Radnych Gminy ,a wyczytywany radny oddaje głos 

„za”, „przeciw” lub „wstrzymujący się” 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych . 

11 głosów „za”  1 „przeciwny” 1  „wstrzymujący się” 

Przewodniczący Rady stwierdza, że uchwała została podjęta 11 głosami” za” 

1 „przeciw” 1 „wstrzymującym się” 

h/ w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej ,finansowej i 

organizacyjnej jednostkom organizacyjnym gminy zaliczanym do sektora 

finansów publicznych . 

--------------------------------------------------------------------------------------------------  

Przewodniczący Rady przystępuje do podjęcia uchwały i prosi o opinie komisji. 

Pozytywne opinie komisji w załączeniu . 

Następnie zamyka dyskusję i przystępuje do głosowania. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Kołodziej odczytuje z listy obecności 

kolejno z imienia i nazwiska Radnych Gminy ,a wyczytywany radny oddaje głos 

„za”, „przeciw” lub „wstrzymujący się” 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych . 



                                                -11- 

13 głosów „za”  0 „przeciw” 0  „wstrzymujących się” 

Przewodniczący Rady stwierdza, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

i/ w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych oraz umieszczenia w pasie drogowym urządzeń infrastruktury 

technicznej i obiektów budowlanych na cele niezwiązane z budową, 

przebudową , remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 

--------------------------------------------------------------------------------------------------  

Przewodniczący Rady informuje, że ten projekt uchwały był tematem 

posiedzenia komisji wspólnych Rady i prosi o opinię. Podkreśla ,że zmiana 

uchwały następuje w związku z pojawieniem się nowych okoliczności ,linia 

gazowa w Mieleszynie. 

Pozytywne opinie komisji w załączeniu. 

Następnie otwiera dyskusję. 

Po niej stwierdza kworum i zarządza głosowanie.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Kołodziej odczytuje z listy obecności 

kolejno z imienia i nazwiska Radnych Gminy ,a wyczytywany radny oddaje głos 

„za”, „przeciw” lub „wstrzymujący się” 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych . 

13 głosów „za”  0 „przeciw” 0  „wstrzymujących się” 

Przewodniczący Rady stwierdza, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

j/ w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości rolnych w 

drodze przetargu 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Przewodniczący Rady prosi o opinie komisji. 

Pozytywna opinia komisji w załączeniu. 

Wójt informuje ,że działki przeznaczone do dzierżawy są użytkowane rolniczo. 

Przewodniczący Rady stwierdza kworum i przystępuje do głosowania. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Kołodziej odczytuje z listy obecności 

kolejno z imienia i nazwiska Radnych Gminy ,a wyczytywany radny oddaje głos 

„za”, „przeciw” lub „wstrzymujący się” 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych . 

13 głosów „za”  0 „przeciw” 0  „wstrzymujących się” 

Przewodniczący Rady stwierdza, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 

k/ w sprawie zmiany statutu gminy 

--------------------------------------------------  

Przewodniczący Rady informuje, że ten projekt uchwały był przedmiotem obrad 

na posiedzeniu komisji w dniu 23 września br i prosi o odczytanie uzasadnienia 

do uchwały . 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Józef Kołodziej czyta uzasadnienie ,które 

stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady otwiera dyskusję. 

Radna Góral pyta kto jest autorem tej uchwały ,ponieważ Radna uważa, że ten 

projekt uchwały jest  reakcję na złożoną przez nią interpelację. Radna pyta 

dlaczego na BIP-ie nie ma protokołów z posiedzeń komisji. 

Inspektor ds. obsługi Rady odpowiada, że protokoły z posiedzeń komisji są na 

BIP . 

Radna Góral pyta Radcę prawnego czy posiedzenia komisji są prawomocne 

skoro nie ma nagrań. 

Radca prawny odpowiada, że prawomocność posiedzeń komisji  stwierdza się w 

oparciu o listy obecności zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym  oraz 

statutem gminy . Ponadto informuje , że proponowana zmiana statutu jest 

zgodna z obowiązującym stanem prawnym. Jeśli podczas sesji braknie prądu i 

nie będzie nagrywania to ma być nie prawomocna. Nie można uzależniać  
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ważności posiedzeń komisji i obrad sesji od nagrywania bo to nie jest zgodne z 

prawem. 

Przewodniczący Rady odpowiada ,że na dyżurach radni zgłaszali nieformalne 

wnioski w sprawie nagrywania komisji .Ponadto wszyscy przewodniczący 

Komisji złożyli wniosek o nie nagrywanie posiedzeń komisji. 

Przewodniczący Rady informuje, że temat nagrań z komisji był wielokrotnie 

omawiany na posiedzeniach komisji . Ponadto w budynku straży powinny 

odbywać się posiedzenia co wiąże się z kosztami, ponieważ trzeba palić, 

sprzątać. Przewodniczący Rady chce żeby to było zgodne z prawem i statutem 

gminy stąd projekt tej uchwały.  

Następnie Przewodniczący Rady stwierdza kworum i zarządza głosowanie. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Kołodziej Józef odczytuje z listy 

obecności kolejno z imienia i nazwiska Radnych Gminy ,a wyczytywany radny 

oddaje głos „za”, „przeciw” lub „wstrzymujący się” 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych . 

11 głosów „za”  2 „przeciw” 0  „wstrzymujących się” 

Przewodniczący Rady stwierdza, że uchwała została podjęta. 

l/ w sprawie zmiany uchwały Nr VI/57/2019 Rady Gminy w Bolesławcu z dnia 

27 czerwca 2019 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie gminy Bolesławiec ,których właścicielem lub zarządzającym jest gmina 

Bolesławiec oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

Radca prawny Jerzy Dela informuje, że Nadzór Wojewody pismem z dnia 16 

września 2019 r. powiadomił o zastrzeżeniach  do zapisów uchwały zawartych  

w §4 ust.4 utrzymanie rozkładu jazdy w należytym stanie oraz zapis § 5 

dotyczący odmowy korzystania z przystanku komunikacyjnego nie może być  
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ujęte w uchwale tylko w stosownej umowie z przewoźnikiem .Radca prawny 

odczytał pismo nadzoru wojewody stanowiące załącznik do ptotokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdza kworum i zarządza głosowanie. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Kołodziej odczytuje z listy obecności 

kolejno z imienia i nazwiska Radnych Gminy ,a wyczytywany radny oddaje głos 

„za”, „przeciw” lub „wstrzymujący się” 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych . 

13 głosów „za”  0 „przeciw” 0  „wstrzymujących się” 

Przewodniczący Rady stwierdza, że uchwała została podjęta 13 głosami za. 

 

5. Informacja Wójta Gminy o pracy między sesjami. 

-----------------------------------------------------------------  

Wójt Gminy Pani Dorota Makówka złożyła informację ,która stanowi 

załącznik do protokołu. 

Po złożonej informacji Przewodniczący Rady otwiera na jej temat dyskusję. 

Przewodniczący Rady pyta czy z programu dofinansowania do zakupu sprzętu 

mogą korzystać wszyscy czy tylko niepełnosprawni. 

Wójt odpowiada, że szczegóły można uzyskać w Gminnym Ośrodku Pomocy 

Społecznej.  

Radna Kmiecik-Gwizdek pyta o remont drogi w Mieleszynie.  

Wójt odpowiada, że na drogę  w Mieleszynie w kierunku cmentarza jest 

podpisana w dniu dzisiejszym umowa o dofinasowanie  i będzie ogłaszany 

przetarg. 

Przewodniczący Rady pyta o wnioski suszowe kiedy będą wydawane. 

Wójt odpowiada ,że pracownik był w Łodzi odpowiedziano ,że będą  za 3 

miesiące . Jeszcze są nierozpakowane. 

Przewodniczący Rady pyta o stację meteorologiczną w Chotyninie  
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Czy gmina poniesie koszty na podstawie wiedzy przewodniczącego taka stacja 

kosztuje około 60 000 zł .  

Wójt nie wie ale się dopyta i odpowie. 

Przewodniczący Rady pyta o przyjęcie  pracownika do Urzędu Gminy prosi o 

informację czego nie było w informacji. 

Wójt odpowiada,że zatrudniła pracownika jako pomoc biurową  do ochrony 

środowiska w celu przyuczenia ,ponieważ pracownik z tego stanowiska wybiera 

się na emeryturę. 

Przewodniczący Rady pyta  o audyt w Urzędzie  Gminy czy dobrze zrozumiał ,że 

to dotyczyło danych osobowych pracowników. 

Wójt odpowiada, że jest prowadzony pod kątem RODO i opracowanie 

regulaminu organizacyjnego Urzędu Gminy w tym reorganizacja Urzędu. 

Powołanie referatów w które będą włączeni pracownicy gospodarczy, 

oczyszczalni ścieków i hydroforni.  

Za te prace  gmina zapłaci 13 000 złotych.  

Odnośnie stacji  w Chotyninie gmina nie poniesie kosztów. Stacja w Puławach 

wskazała tę lokalizację. 

 

6. Informacja przewodniczącego komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych 

kontroli umów zleceń zawartych z gminą w roku 2018 oraz realizacja 

inwestycji na terenie gminy w roku 2018. 

---------------------------------------------------------------------------------------------  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Aneta Kmiecik-Gwizdek odczytała 

protokół z przeprowadzonych kontroli. Stwierdzając ,że nie jest prowadzony 

rejestr umów zleceń w gminie. 

Po złożonej informacji Przewodniczący Rady otwiera dyskusję. 

Protokóły z kontroli stanowią załącznik do protokołu z sesji. 
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6.Interpelacje,wnioski,zapytania. 

-----------------------------------------  

Przewodniczący Rady prosi o zgłaszanie interpelacji, wniosków, zapytań na 

piśmie druki do pobrania na sesji lub w biurze Rady. 

Wiceprzewodniczący Rady pyta czy w Chróścinie rozpoczęte prace drogowe 

przez powiat zostaną zakończone co było przedmiotem dyskusji na zebraniu 

wiejskim w Chróścinie. Częściowo naprawiono asfalt i 300 m rowu. Czy dalej  

będzie kontynuacja prac. 

Wójt odpowiada, że nie wie ale zapyta powiat i da odpowiedź. 

Ponadto Wiceprzewodniczący Rady pyta o dowozy do szkoły  .Głównie chodzi o 

bezpieczeństwo dzieci. Prosi aby przykryć rów i położyć kostkę naprzeciwko 

przystanku w Chróścinie  wystąpić z tym do powiatu o pozwolenie. Zrobić  jak w 

Kolonii Bolesławiec-Chróścin. Proponuje również aby dzieci wysiadały w 

Chróścinie na parkingu przy kościele na którym autobus może zawrócić i 

pojechać dalej. Pracownik odbierający dzieci z autobusu powinien być 

przeszkolony.Wyznaczyć takie osoby .Droga nie ma pasów należy je odnowić. 

Sekretarz Gminy odpowiada, że w Bolesławcu dyrektor szkoły wyznaczył osobę,  

która odbiera dzieci z autobusu. Gmina nie ma obowiązku dowozu dzieci do 

szkoły. Jak były dowozy opiekunka nie wysiadała z autobusu tylko była w 

autobusie. Chróścin jest szkołą stowarzyszeniową jedynie pozostaje rozmowa 

ze stowarzyszeniem. Poza tym sekretarz odpowiada, że przewoźnik nie zgodzi 

się stawać w innym miejscu niż na  przystanku autobusowym. 

Przewodniczący Rady to problem  całej gminy, dziękuje społeczeństwu, 

sołtysowi z Kolonii Bolesławiec -Chróścin oraz Radnemu Pokorze za wykonanie 

zatoczki przy przystanku PKS. Ponadto informuje,że  temat bezpieczeństwa 

dowozu dzieci do szkół był omawiany na posiedzeniu komisji.Ponadto prosi 

panią sekretarz aby rozmawiała ze stowarzyszeniami w sprawie wyznaczenia 

opiekuna dla dzieci ,a sprawę zatoczek na przystankach przekazać do powiatu. 

Radna  Olejnik-Janas pyta  w jaki sposób będzie informacja o zakupie sprzętu 

rehabilitacyjnego.  
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Radna Alina Maślanka odpowiada ponieważ to załatwiała ,że idzie się do 

Urzędu Gminy bierze wniosek wpisuje co potrzebuje ,załącza orzeczenie o 

niepełnosprawności , wysyła do Łodzi i czeka się na decyzję. 

Radna Kmiecik-Gwizdek-  Bardziej szczegółowa powinna być informacja 

harmonogram wypłat 500 +.Nie ma żadnej informacji na stronie gminy. 

Radna Góral -  prosi aby  składać  informację co kwartał z realizacji wniosków z  

posiedzeń komisji. Na BIP-ie zrobić zakładkę dla jednostek organizacyjnych z 

realizacji obowiązków  ustawowych. Prosi o przeanalizowanie pod względem 

aktualności regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków z 2003 r. 

Radna Maślanka Alina - Na drodze  Żdżary -Podjaworek ostry zakręt zmiana 

rodzaju nawierzchni oraz brak znaków drogowych to bardzo duże zagrożenie 

dla pojazdów oraz pasażerów w związku z tym Radna pyta czy i kiedy będą 

zainstalowane odpowiednie znaki drogowe. 

Brak utwardzenia poboczy na tej drodze kiedy zostanie wykonane-jest kamień 

na  utwardzenie . 

Wójt zmiany jakiekolwiek w ruchu drogowym są trudne .Do tego musi być 

powołana specjalna komisja. Ponadto zostało to zrobione zgodnie z projektem 

drogi .Wójt udzieli odpowiedzi na piśmie. 

Przewodniczący Rady  informuje ,że zakręt na Podjaworku do Radostowa nie 

ma oznakowania. Nie wiadomo jak była odebrana droga bez znaków. 

Przewodniczący prosi o szybką interwencję zanim coś się stanie.  

Wójt oznakowanie jest zgodnie z projektem drogi. Przy zmianach można stracić 

gwarancję na tę drogę i dofinasowanie. 

Przewodniczący Rady prosi Panią wójt o wyjaśnienia sprawy drogi poprzez 

rozmowę z wykonawcą żeby nie stracić dofinansowania.  

Sołtys z Piask  - Kiedy w Piaskach będzie dobra woda. Jest to skandal żeby tak 

długo czekać na dobrą wodę. Tyle było napraw różnych a efektów nie widać. 

Radny Pokora - Należy wypłukać sieć. Do tej pory nie było płukane należycie. 

Zacząć od czyszczenia zbiornika i rur. 

Radny Pokora -  W maju zostały zakupione plomby przez Urząd do 

zaplombowania na wskazane liczniki i do tego czasu nie zostały zaplombowane.  
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Wójt zleciła wykonanie plombowania ale  nie sprawdziła. Wójt planuje do Piask 

podłączyć wodę z Mieleszyna. Trzeba tylko zmienić pozwolenie wodno-prawne, 

takie są rady  specjalistów. 

Sołtys z Kamionki - brak prądu to woda leci brudna. 

Sołtys z Piask jak braknie prądu to pompa sama się nie załączy jak na innych 

hydroforniach w gminie o czym powiedział konserwator ze Żdżar. 

Przewodniczący Rady zacząć od rozmowy z konserwatorami .Prosi Panią wójt 

aby tym tematem zająć się na cito. 

Radny Pokora - Nic nie da podłączenie do Mieleszyna jak sieć nie będzie 

wyczyszczona, a nie załączanie się pomp  to kwestia automatyki . 

Przewodniczący Rady prosi wójta o priorytetowe potraktowanie sprawy wody 

w Kamionce. Stwierdza, że tym powinni zająć się specjaliści. 

Wójt informuje ,że zajmuje się tematem wody w Kamionce i stoi w miejscu. 

Będzie czynić dalsze starania. 

 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

-------------------------------  

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku sesji i zamknął obrady. 

 

Protokołował  

Bęben Zdzisława 

 

 

 

 


